



## PROTOKOLL LÄNGDRÅD 10 JUNI 2024

Tid: 20:00-21:30

Plats: Teams

**Kallade:** Längdrådets ledamöter, åkarrepresentant (Simon Stenberg, Ingrid Hallqvist) samt Lars Öberg, Karin Ersson.

**Anmält förhinder:** Linnea Stider.

**1. Välkomna!**

Ordförande Johan Starck hälsar alla välkomna.

**2. Föregående protokoll. 29/4**

Lades till handlingarna.

**3. Rapport organisation, inkl FIS frågor. Lars Ö**

Glädjande med Karin Matsson till FIS council.

I övrigt har vi en stabil organisation. Johan Granath har påbörjat tjänsten som Mattias Nilsson hade i Falun tidigare, han började 1/6.

Annons ute om till en koordinattjänst riktat mot landslaget. Maggan Carlson avslutar sin tjänst.

**4. Rapport nationell verksamhet. Karin E**

B.la rapporter från våra arbetsområden/grupper. Alla läser gruppernas dokument och vi tar upp frågan 29/8. Fördelar ansvar så grupperna får feedback på sitt arbete. I övrigt har vi en stabil organisation som haft mycket jobb under våren. En fantastisk kick off som har givit energi.

**5. Rapport från åkarrepresentanter. Ingrid H + Simon S.**

Förslag nationell sprintstege nationella seniortävlingar.

Simon redovisade det förslag som lagts fram från landslagsgruppen samt två andra alternativ.

Många var tveksamma till det förslag som tagits fram, men

åkarrepresentanterna tror att det beror på att de inte har fått höra argument och upplägg direkt från Andreas Domeij.

Rådet diskuterade vad nästa steg är i denna debatt. Rådet är positiva att testa ett sådant upplägg, men behöver erbjuda en möjlighet att få mer

Svenska Skidförbundet

Riksskidstadion, SE-791 19 FALUN

Telefon: +46 (0)10-708 69 00

Webb: [www.skidor.com](http://www.skidor.com)

Huvudsponsor





bakgrund och info om upplägget. Grunden är att vi ska lyssna på vad åkarna anser. Tjänstemännen tar frågan igen till landslagets organisation.

Ändring sprintupplägg junior:

60 åkare går till kvartfinal där 12 åkare gör upp i 6 kvartfinaler. Därefter 12 i semifinalerna precis som nu.

TD- och regelgruppen är inställda på att testa detta under senare delen av nästa säsong.

Ingrid och Simon rapporterade från senaste åkarrådsmötet 2/5. Fler och fler är med på mötena och det är positivt.

Man var positiv till att prispengarna för stafett har höjts, men gärna att utvecklingen fortsätter.

Mix stafetten i Östersund får bra betyg och många uppskattade den.

En mentiundersökning om eventuell 50 mil för damer. 100% svarade nej till det.

Klubbkampen fick också höga betyg som positivt inslag.

Gruppen vill att det är 10 som pris även på sprint, inte 6 som nu.

Stafettcup var inte lika populärt och röstades ner.

Fluorfrågan diskuterades och det var mestadels positivt.

Ändring av distans dagen innan tävling gjordes väldigt sent och tätt in på tävlingen. Detta upplevdes inte positivt.

Gruppen ser gärna att längre banor används om det finns möjlighet.

Arrangörsklubbarna får gärna komma med boendeförslag till föreningarna.

Sverige cupen bör anpassas efter VC programmet.

## 6. **Ändring av JSM program (LR)**

Ludvig presenterade ett förslag på upplägg för JSM från kommande år.

Förslaget grundar sig på att man internationellt har gjort dessa ändringar.

Förslag:

Individuell tävling, 10 km för alla klasser

- Masstart, 15 km för 17–18 år och 20 km för 19–20 år.
- Sprint, oförändrat upplägg
- Stafett, 3\*5 km för alla klasser.

*Nuvarande program är:*

Individuell tävling: 5 km damer, 10 km herrar

Masstart: D 17-18 10km / H 17-18 15km / D 19-20 15km / H19-20 20 km

Sprint, enligt FIS regelverk

Stafett: 3\*3.3 km för damer och 3\*5 km för herrar



Längdrådet står bakom förslaget.

**7. Rapport från styrelsen. Johan S**

Styrelsemötet för några veckor sedan hanterade budget. Svårast har alpina grenen. Budget ska klubbas nu i juni.

Karin Mattsson har blivit invald i council i FIS.

Marianne Sager kommer att lägga fram sin rapport under kommande helg.

**8. Rapport från de olika arbetsgrupperna.**

**Tävlingsprogramgruppen:**

Gruppen har haft flera möten efter helgen i Falun, då arbetet med vinterns tävlingsprogram påbörjades. Arbetsgruppen har ett nytt sätt att jobba med att utse arrangörer för cuperna även för nästkommande vinter.

Tävlingsprogrammet för vintern är i det närmaste klart och kommer publiceras inom kort.

Det är många olika saker att ta hänsyn till när programmet ska fastställas.

Gruppen har gjort ett mycket bra arbete.

Det är flera nya arrangörer som är intresserade av att ha mästerskap och cuper, under kommande år.

**Rapport från TD/regelgruppen**

Gruppen har påbörjat arbetet med höstens årliga arrangörskonferensen. I år är det Borås som är värd. Konferensen är 18-20 oktober. De delar som är för arrangörer kommer planeras tillsammans med tävlingsprogramgruppen.

Sverige är arrangör av det skandinaviska TD seminarierna. Det kommer vara i Falun 8-10 november. Även denna konferens ansvarar TD/regelgruppen för tillsammans med den skandinaviska koordinatorn.

**Anläggning:**

Jonas har påbörjat att skriva en årsrapport.

RF har instiftat ett anläggningsstöd som vi ska sprida till våra föreningar.

Maxbeloppet är 5 miljoner.

**9. Övriga frågor:**

Nästa möte ska vi diskutera hur vi hanterar framtiden för RIG/NIU. Vi ska skapa grupper i längdrådet som jobbar med RIG/NIU frågan.

**10. Nästa möte: 29/8 kl. 20.00**

Beslut mötesdagar 24/25

**11. Mötet avslutas.**